

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-05-10

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Hjalmar Dahlberg, Filip Zanton, Per Jutterström, John McLelland

Även närvarande: Susanna Mårdbrant

Mötet öppnas: 12:25

1 Val av justerare

- William Lundström väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringar

3.1.1 Stormötet

- Styrelsen är nöjda med stormötet. Protokollet skall skickas till justerarna Hjalmar Dahlberg och John McLelland för granskning.

3.2 Examenssittningen

3.2.1 Allmänt läge

- Det är två veckor kvar till examenssittningen. Utskänkare har ännu ej hittats.
- Ordföranden har inte fått kontakt med UTN och fått information om hur sittningen ska se ut. Bokningen är dock bekräftad.
- Så fort styrelsemötet är färdigt skall ordföranden skicka ett till mail eller gå till UTHgård för att prata med klubbmästaren på plats. Målet är att ha kontakt i slutet av veckan.
- Tills dess skall styrelsen förbereda inför sittningen som vanligt.

3.2.2 Arbetskväll

- Styrelsen håller två arbetskvällar: söndag den 14e samt måndag 15e. Då skall styrelsen bestämma mat, tillrop, öva spex samt fördela arbetsuppgifter.

3.2.3 Övrigt

- Klädkoden för sittningen är kostym.

3.3 Fruktrekomendation

- Susanna Mårdbrant föreslår kiwi. Förslaget blir nedslaget.
- Styrelsen rekommenderar honungsmelon.

4 Övriga frågor

- Mottagningens klassfest kommer att ha fem platser för styrelsen.
- Vice och klubbmästarna diskuterar frågan om kräftskivetältet och MER mottagningens tält. Klubbmästare Andersson har pratat med Rekå Fix och kommit fram att de olika mottagningarna skall ansöka om olika platser att ha tälten på. Ett möte skall anordnas för att samordna om avgränsningar och avtal mellan de olika mottagningstälten.
-

Mötet avslutas: 12:45

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: William Lundström (justerare).